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Vi som har eiendommer i Rausjømarka. 
Endel av oss er veldig skeptiske til 
å legge denne ut til Nasjonalpark. 
Også Enebakk kommunes representanter 
er skeptiske, da denne skogen ligger i 
Enebakk kommune.  
De delene som ligger i Oslo kommune, 
blander vi oss ikke i. 
Vi som i flere generasjoner har hatt 
tomter herinne med de tinglyste rettigheter som ble opprettet da tomtene 
ble overtatt. Husk at på tross av alle 
tomtene, så har ikke tomteeierne påvirket 
den opprinnelige skogen i noen stor grad. 
Bare dette må da være en indikasjon på 
at vi har forvaltet dette på en riktig måte. 
Slik at det er kommet forslag om Nasjonalpark fordi skogen er nesten 
urørt selv om det var en omfattende 
skogsdrift av forrige skogeier.  
Våre tinglyste rettigheter såsom benyttelse av veiene uten tidsbegrensing, 
gjelder både kjøring og parkering. 
Båtrett i vannene, med rett til båtopplag 
på strendene. Jakt og fiskerettighetene 
fra egen eiendom, og resten av marka. Hogst av ved(tørrgraner) på egen grunn uten kostnader og 
søkeplikt for tomteeieren. 
Når man også ser hva andre som har 
erfaringer fra Nasjonalparker, så er det 
ikke bare av det gode. 
Er redd for at masseturismen fra hele Europa vil da avstedkomme, og alt det vil føre med seg, noe 
som vil virke stikk 
imot sin hensikt om uberørt villmark. 
Det er mange eksempler på det. 
Markaloven som ble innført for endel år siden, er streng nok. Noen hevder at 
den ikke er streng nok mot anlegging 
av nye skogsbilveier, i disse områdene 
er det vel liten sannsynlighet for nye 
veier da grunneieren er Oslo kommune. 
Hva med gamle tinglyste skjøter på 
våre rettigheter? Blir de feid vekk uten 
gyldighet lenger? Man må også huske 
på at det var mange som kjøpte hadde vært motstandsfolk under krigen. 
Og kjøpte for å hvile ut etter strabasene. 
Ja noen kom nesten direkte fra opphold 
i tyske konsentrasjonsleire. 
De fleste var folk fra arbeiderklassen. 
Den ansvarsfulle friheten vi har hatt 



til å ivareta disse områdene har vist 
som her over nevnt før, videreføres 
uten noen form for nye restriksjoner. 
La Rausjømarka beholde den status 
som den nå har. Marka loven er streng 
nok. 
Mvh 
Per E. Nilsson. 
Formann 
Rausjømarka JFF. 
Tomteeier. 
3dje generasjon. 
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